
Protokół Nr 31/25 
posiedzenia Zarządu Powiatu Mińskiego 

w dniu 21 stycznia 2025 r. 
       
 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
Starosta – Remigiusz Lesław Górniak 
Wicestarosta – Urszula Pacyga 
 
członkowie Zarządu: Robert Henryk Grubek 

    Damian Kacprowicz 
    Piotr Ładno 
                 

oraz:  Krzysztof Falkowski – Sekretarz Powiatu 
Beata Gańko – Skarbnik Powiatu 
Monika Skrzyńska – dyr. Biura Rady i Zarządu 

 Daniel Kowalski – dyr. Biura Rozwoju i Pozyskiwania Funduszy 
 Michał Serwinowski – dyr. Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Maz. 
 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o działalności Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia Zarządu. 
4. Przyjęcie projektów uchwał i innych materiałów na IX sesję Rady Powiatu Mińskiego. 
5. Sprawy różne. 
6. Przyjęcie protokołu z posiedzenia w dniu 14 stycznia 2025 r. 
7. Zamknięcie posiedzenia.         

 
Ad. 1 

Starosta – Remigiusz Górniak otworzył posiedzenie. 

Ad. 2 
Starosta – Remigiusz Górniak przedstawił porządek posiedzenia, który został 

przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3 

Starosta – Remigiusz Górniak poinformował o następujących sprawach: 

- odbyło się spotkanie z wykonawcą koncepcji budowy kompleksu administracyjno-

usługowego na potrzeby Starostwa i Sądu Rejonowego. Maksymalny koszt inwestycji 

to ok. 60 mln zł. Dodał, że w BGK jest specjalna linia kredytowa na inwestycje 

publiczne i w dniu 24 stycznia br. odbędzie się spotkanie w BGK. Linię taką można 

uruchomić na 10-15 lat bezprzetargowo. 

- odbył spotkanie z firmą projektową, przedstawił wizję budynku i firma przygotuje 

wstępną koncepcję projektową i program funkcjonalno-użytkowy, 



- trwają ustalenia z PKP PLK w kwestii podziału kosztów zadań dotyczących tuneli                 

w Halinowie i Cegłowie oraz wiaduktu nad torami w Mrozach (powiat sfinansuje prace 

koncepcyjne, projekt znalazł się w krajowym programie budowy tuneli i wiaduktów oraz 

poprawy przepustowości linii Warszawa Wschodnia–Siedlce),  

- odbyło się kolejne spotkanie dotyczące organizacji w Jeruzalu „Festiwalu Kultury 

Wschodniego Mazowsza” z motywem „Rancza”, (TVPuls będzie organizatorem tego 

Festiwalu i będzie transmitowała tą imprezę na żywo). Ponadto odbyło się spotkanie                

u Marszałka A. Struzika, który będzie partnerem w organizacji tej imprezy, złożony 

zostanie wniosek o dofinansowanie imprezy w kwocie 1 mln zł. 

Ad. 4 
 Dyrektor Biura Rady i Zarządu – Monika Skrzyńska wyjaśniła, że do 

materiałów przedstawionych na poprzednim posiedzeniu dodane zostały projekty 

uchwał: 

- Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Mińskiego do realizacji  

Programu „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego  

– edycja 2025. 

P. Monika Skrzyńska wyjaśniła, że Powiat Miński przystąpił do konkursu i został 

zakwalifikowany do wsparcia finansowego w zakresie świadczenia opieki 

wytchnieniowej w ramach resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki 

Społecznej „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 

2025 w formie pobytu całodobowego w miejscu wskazanym przez uczestnika 

Programu oraz w miejscu zamieszkania osoby z niepełnosprawnością. Dodała, że na 

realizację zadania w 2025 roku powiat otrzyma środki w wysokości 240.875,04 zł. 

 Zarząd jednogłośnie przyjął przedstawiony materiał. 

- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Mrozach i nadania statutu. 

P. Monika Skrzyńska wyjaśniła, że statut Środowiskowego Domu Samopomocy 

został uchwalony uchwałą Nr XXX/368/18 Rady Powiatu Mińskiego z dnia 22 sierpnia                    

2018 r. w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w Mrozach                             

i nadania statutu. Zmiana Statutu Środowiskowego Domu Samopomocy w Mrozach 

była konieczna z uwagi na zmiany przepisów prawa określające zasady 

funkcjonowania środowiskowych domów samopomocy, w szczególności zostały 

wprowadzone uaktualnienia w zakresie podstaw prawnych, a także zaleceniem 



pokontrolnym Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie w zakresie 

nazewnictwa placówki. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął przedstawiony materiał. 
 
 
 Skarbnik Powiatu – Beata Gańko omówiła wnioski do projektu uchwały                      

w sprawie zmian w budżecie na sesję: 

- zwiększenie planu wydatków o 6.150 zł z przeznaczeniem na realizację certyfikacji 

„Powiat Przyjazny Rodzinom”, 

- w związku z reformą systemu dochodów samorządu terytorialnego należy dokonać 

zmiany klasyfikacji budżetowej, 

- zwiększenie planu wydatków o 299.546 zł z przeznaczeniem na uzupełnienie 

środków na diety radnych, 

- zwiększenie planu dochodów o 550.524 zł z tytułu otrzymanych zwrotów 

niewykorzystanych dotacji udzielonych w 2024 r. szkołom niepublicznym, 

- zwiększenie planu wydatków o 81.970 zł z przeznaczeniem na dokończenie wymiany 

ogrodzenia terenu LO w Mińsku Maz., 

- zwiększenie planu wydatków o 6.598 zł na zadania realizowane w PCPR (w punkcie 

konsultacyjno-informacyjnym), 

- w związku z podniesieniem wkładu PFRON, który finansuje 90% kosztów rehabilitacji 

osób niepełnosprawnych w WTZ, powiaty obowiązane są uzupełnić swoją część do 

10% kosztów ogółem, 

- zmniejszenie planu dochodów o 145.278 zł z tytułu środków z Funduszu Pracy na 

dofinansowanie kosztów wynagrodzeń zasadniczych oraz składek na ubezpieczenie 

społeczne dla części pracowników PUP. 

 Zarząd przyjął przedstawiony materiał. 

Ad. 5 

 Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Maz. – Michał Serwinowski 
poinformował, że wpłynęło pismo PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. Centrum Realizacji 

Inwestycji dotyczące odniesienia się do uwag do projektu wstępnego porozumienia 

pomiędzy PLK S.A, a Powiatem Mińskim w sprawie infrastruktury drogowej 

planowanej do wybudowania/przebudowania w ramach projektu „Poprawa 

przepustowości linii kolejowej nr 2 na odcinku Warszawa Wschodnia – Mińsk 

Mazowiecki – Siedlce”,  



P. Michał Serwinowski przedstawił uwagi do projektu wstępnego porozumienia: 

1) podtrzymanie stanowiska Zarządu Powiatu z dnia 29.04.2024 r. w zakresie 
istniejącego skrzyżowania w km 32+611 linii kolejowej nr 2 w miejscowości 
Dębe Wielkie,  tj. dalszego procedowania jednego z dwóch wariantów                      
(Wariant 1) zgodnie ze stanowiskiem Zarządu Powiatu z dnia 28.12.2023 r. ,  

2) podtrzymanie stanowiska w zakresie usunięcia z projektu porozumienia zapisu 
przedstawionego w § 3 pkt 1 ust. 3, 

3) zmiana treści zapisu § 3 pkt 1 ust. 4, proponowane brzmienie: „Zachowanie 
trwałości Projektu, w zakresie o którym mowa w umowie o dofinansowanie 
Projektu, na zasadach określonych w odrębnym porozumieniu na etapie 
opracowania dokumentacji projektowej”. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przychylił się do zgłoszonych uwag do projektu 
porozumienia. 

Zarząd Powiatu analizował zadania drogowe w zakresie złożenia wniosków w ramach 
Instrumentu Wsparcia. 

 Członek Zarządu – Damian Kacprowicz poinformował, że Ośrodek Rozwoju 
Edukacji będzie ogłaszał nabór na szkoły specjalne i należy przeanalizować możliwość 
złożenia wniosku. 

 Wicestarosta – Urszula Pacyga poinformowała, że spotkała się z dyrektor 
Domu Dziecka w Falbogach i rozmawiała o potrzebach jednostki. 

 P. Daniel Kowalski poinformował, że będzie składany wniosek na budowę 
nowego boiska sportowego w Domu Dziecka w Falbogach w ramach programu 
„Mazowsze dla Sportu” oraz wniosek do PFRON na zakup samochodu na potrzeby 
Domu Dziecka w Falbogach. 

Starosta – Remigiusz Górniak poinformował, że na sesji nadzwyczajnej                     
w WPF zabezpieczony zostanie wkład własny w kwocie 10.355.170 zł, natomiast 
wniosek na autobusy w dniu dzisiejszym złoży Związek Powiatowo Gminny Transportu 
Publicznego Powiatu Mińskiego.  

Starosta poinformował, że wpłynęły dwa pisma od dyrektora SPZOZ w Mińsku 
Maz. dotyczące kwestii użytkowania części nieruchomości przy ul. Kościuszki 9 
(pomieszczenia po aptece) oraz o sytuacji finansowej szpitala. 

Ustalono, że kolejne posiedzenie Zarządu odbędzie się 28 stycznia 2025 r.                                 
o godz. 13.30 w SPZOZ w Mińsku Maz. 

Ad. 6 

Protokół posiedzenia w dniu 14 stycznia 2025 r. został przyjęty. 



 
 

Ad. 7 
Zamknięcie posiedzenia.   
       

 

 

Starosta – Remigiusz Górniak     

 

Wicestarosta – Urszula Pacyga     

  

Członkowie Zarządu:   Robert Grubek     

 

Damian Kacprowicz    

 

                                    Piotr Ładno                                         

 

 

 

 


